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Protokół Nr XXXVI.2017 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 29 listopada 2017 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 13:00                                                             czas zakończenia: 14:40 

 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 

 

 XXXVI Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 29 listopada 2017 r. o godz. 

13.00 w Domu Ludowym w Rybinie otworzyła i prowadziła Wiceprzewodnicząca Rady 

Gminy Stegna Pani Brygida Drągowska. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał.  

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 12 radnych, (nieobecni Radna Dorota Chojna, Radna 

Jolanta Kwiatkowska, Radny Wiesław Matusak). 

 

Wiceprzewodnicząca przywitała uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy Panią Ewę Dąbską, 

Zastępcę Wójta Pana Tomasza Gajewskiego, Radnych, Dyrektorów jednostek podległych, 

Sołtysów, pracowników urzędu, przedstawicieli harcerstwa. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  

 

  Na sekretarza obrad Wiceprzewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnej 

Anny Małek, która wyraziła zgodę. 

 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  

 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska poinformowała, że obrady odbędą się 

zgodnie z porządkiem obrad przedłożonym przez Przewodniczącą Rady. 

 

Porządek obrad XXXVI Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXXIV i XXXV Sesji Rady Gminy.  

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy 

o pracy miedzy sesjami. 

8. Informacja na temat stanu oświaty w roku szkolnym 2016/2017. 

9. Informacja z pracy Gminnego Ośrodka Kultury, świetlic wiejskich i bibliotek. 

10. Informacja Wójta Gminy oraz Przewodniczącej Rady Gminy dotycząca złożonych 

oświadczeń majątkowych za 2016 rok. 

11.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
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11.1. nadania nazwy skwerowi przy ul. Powstańców Warszawy w miejscowości Stegna; 

11.2. zmiany oznaczenia taksonomicznego oraz zniesienia formy ochrony prawnej 

drzewa uznanego za pomnik przyrody; 

11.3. wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stegna; 

11.4. wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu o wstępnym tytule „Rowerem 

bez granic - rozwój turystyki w obszarze transgranicznym w oparciu o turystykę 

aktywną w tym turystykę rowerową” w ramach Programu Współpracy 

Transgranicznej Polska-Rosja 2014-2020; 

11.5. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 194/15, 194/16 w miejscowości Mikoszewo; 

11.6. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 136/1, 136/2 w miejscowości Jantar; 

11.7. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej  

w Jantarze w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Jantarze; 

11.8. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w 

Drewnicy w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Drewnicy; 

11.9. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Stegnie;  

11.10.  stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Tujsku; 

11.11. ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Stegna; 

11.12. szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowe warunki częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania; 

11.13. szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych; 

11.14. uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stegna z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018r. 

11.15. przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego 

odprowadzenia ścieków dla Gminy Stegna; 

11.16. zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Stegna; 

11.17. określenia stawek podatku od nieruchomości; 

11.18. stawek podatku od środków transportowych; 

11.19. zmiany Uchwały Nr XIV/102/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 30 listopada 2015 r.  

w sprawie wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, 

podatek rolny i podatek leśny; 

11.20. zmiany Uchwały Nr XXV/186/2016 Rady Gminy Stegna  z dnia 27 października 

2016r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Stegna do realizacji na 2017r.; 

11.21. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych do realizacji na 2018 r.; 

11.22. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017; 

11.23. zmiany uchwały Nr XXVII/208/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 15 grudnia 2016  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2017-2030. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 



4 

 

13. Wolne wnioski i informacje. 
 

Uwag do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – Radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołem z XXXIV Sesji Rady Gminy z dnia 28 września 2017 r.. Zapytała czy są jakieś 

uwagi.  

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie jego 

przyjęcie. 

 

Obecnych na sali 12 radnych. Za przyjęciem protokołu Nr XXXIV.2017 głosowało 9 radnych, 

3 radnych wstrzymało się od głosu. Protokół został przyjęty. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – Radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołem z XXXV Sesji Rady Gminy z dnia 17 października 2017 r.. Zapytała czy są 

jakieś uwagi.  

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie jego 

przyjęcie. 

 

Obecnych na sali 12 radnych. Za przyjęciem protokołu Nr XXXV.2017 głosowało 11 

radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Protokół został przyjęty. 
 

 

Ad. Pkt. Nr 5. Interpelacje i zapytania Radnych  

 

Radna Gabriela Danelska – (interpelacja pisemna) 

1. Do końca tego roku miały być zamontowane lampy solarne przy przystankach PKS w 

miejscowości Junoszyno. Jak wygląda sytuacja i czy w ogóle będą montowane? 

2. Naprawa ulicy Topolowej zgłaszana już była kilkakrotnie, czy zostanie poszerzona i 

naprawiona ta droga gminna? Kiedy zostaną przy tej ulicy zamontowane lampy, 

ponieważ jest tam bardzo niebezpiecznie a mieszkańcy oraz dzieci uczęszczają tą 

drogą do przystanków autobusowych mieszczących się przy drodze wojewódzkiej nr 

501. 

3. Czy został już wyłoniony oferent świadczący usługi dowozu dzieci do placówek 

oświatowych na terenie gminy Stegna? 

4. Komisja ds. Budżetu wystosowała wniosek do Dyrektora GOK-u w dniu 26 

października ale do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy żadnej odpowiedzi. Czy Pani 

Wójt zdaje sobie sprawę z opieszałości i ignorancji w stosunku do radnych? 

5. Chciałabym się dowiedzieć jakie zostaną podjęte kroki w związku ze złożeniem 

przeze mnie wezwania do usunięcia naruszenia prawa, dotyczącego zarządzenia Wójta 

Gminy Stegna z dnia 29 lipca 2015 r., nr 127/2015, w sprawie ustanowienia 

Regulaminu, zasad wydatkowania Funduszu Sołeckiego w Gminie Stegna oraz zasad 

prowadzenia zarządu i gospodarki składnikami mienia komunalnego przekazanego 

sołectwu do korzystania? 

 

Radny Zygmunt Flejszar – na jakim etapie jest awaria wody w Drewnicy? 
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Ad. Pkt. Nr 6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami 

 

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami tj. 28.09.2017 r. – 29.11.2017r. 

przedstawił Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski:  

 

Przygotowanie projektów uchwał Rady Gminy: 

 

1. Zgodnie z przedłożonym projektem porządku obrad Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Z zakresu administrowania urzędem wydano Zarządzenia zgodnie z harmonogramem 

zamieszczonym w BIP UG Stegna.  

 

W zakresie spotkań: 

1. Udział w XXXIV Sesji Rady Gminy Stegna; 

2. Spotkanie z wykonawcą ścieżek rowerowych ; 

3. Spotkanie z Dyrektorami szkół w sprawie bieżącego funkcjonowania placówek 

oświatowych; 

4. Zawarcie aktów notarialnych na wykupy działek pod pompowniami ścieków w 

miejscowości Żuławki; 

5. Spotkanie z Prezesem CWŻ w sprawie wniosków do planów rozbudowy sieci 

wodociągowej w miejscowości Jantar; 

6. Udział w odbiorze remontowanej drogi powiatowej Jantar - Rybina; 

7. Spotkanie z wykonawcą projektu Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Stegna; 

8. Udział w dyskusji publicznej dotyczącej Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Stegna; 

9. Spotkanie z Dyrektorem Departamentu Turystyki Urzędu Marszałkowskiego; 

10. Podpisanie porozumienia z Nadleśnictwem w sprawie dofinansowania przedsięwzięcia 

pt.: „Ochrona i zabezpieczenie obszarów chronionych poprzez rozbudowę 

infrastruktury ukierunkowującej ruch turystyczny w drodze wyznaczenia i budowy 

szlaków turystycznych na wybranych odcinkach leśnych od Mikoszewa do Granicy 

Państwa w Krynicy Morskiej” w ramach działania 11.4. Ochrona bioróżnorodności 

biologicznej Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na 

lata 2014-2020; 

11. Udział w uroczystym podpisaniu umowy o dofinansowanie Kompleksowego 

Zabezpieczenia Powodziowego Żuław realizowanego przez RZGW z udziałem 

środków POIiŚ; 

12. Udział w uroczystości Pasowania Pierwszoklasistów w szkołach; 

13. Wręczenie nagród Wójta z okazji Dnia Edukacji Narodowej; 

14. Udział we wręczeniu certyfikatów trenerskich dla nauczycieli biorących udział w 

projekcie “Szkoła Talentów”; 

15. Udział w sesji nadzwyczajnej Rady Gminy zwołanej dla podjęcia uchwał w sprawie 

zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017 oraz zmian uchwały Nr XXVII/208/2016 

Rady Gminy Stegna z dnia 15 grudnia 2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stegna na lata 2017-2030; 

16. Spotkanie z prezesem LOT; 

17. Spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie planu obrony cywilnej; 

18. Udział w spotkaniu “Dnia Seniora” zorganizowanym przez Sołectwo Bronowo; 

19. Podpisanie umowy na dofinansowanie projektu “Kino za Rogiem”; 

20. Spotkania z sołtysami w sprawach bieżących sołectw; 

21. Otwarcie przetargu na dowozy uczniów do szkół w roku 2018; 
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22. Podpisanie umowy na dofinansowanie projektu “Interaktywna Tablica” dla placówek 

oświatowych gminy Stegna; 

23. Wizja lokalna budynku w miejscowości Izbiska w związku z pożarem; 

24. Wręczenie medali za udział w II Biegu Niepodległościowym w 99 rocznicę 

odzyskania niepodległości przez Polskę; 

25. Spotkanie organizacyjne z Burmistrzem Nowego Dworu Gdańskiego w sprawie 

ścieżek rowerowych i przystani kajakowych; 

26. Udział w konkursie pieśni patriotycznych zorganizowanych przez Dyrektora GOK 

Łukasza Niedźwieckiego; 

27. Spotkanie z Komendantem PSP w Nowym Dworze Gdańskim w sprawie wyposażenia 

jednostek OSP; 

28. Spotkanie organizacyjne w sprawie przygotowania XX Mistrzostw Świata w 

Poławianiu Bursztynu; 

29. Spotkanie z projektantem zejść przy plażowych w miejscowości Stegna i Jantar; 

30. Wręczenie medali w II Otwartych Mistrzostwach Gminy Stegna w Pływaniu Szkół 

Podstawowych i Gimnazjalnych zorganizowanych na basenie w Jantarze, w których 

udział wzięło 119 uczniów z 13 szkół powiatu nowodworskiego; 

31. Przeprowadzenie egzaminu na awans zawodowy nauczyciela mianowanego, w 

wyniku, którego awans uzyskała Pani Katarzyna Kępska ze Zespołu Szkół w Stegnie; 

32. Udział w obchodach 50-lecia Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego na 

Ziemi Pomorskiej; 

33. Spotkanie z Prezesem PK “Mierzeja” Sp. z o.o. w sprawie planu wieloletniego 

rozbudowy urządzeń sanitarnych; 

34. Udział w kontroli Pomorskiego Konserwatora Zabytków kaplicy na cmentarzu 

ewangelickim w miejscowości Żuławki; 

35. Udział w postępowaniu przed Krajową Izbą Odwoławczą w sprawie przetargu na 

dowozy uczniów w roku 2018, wniosek do KIO złożył oferent uczestniczący w 

przetargu. Dotyczył on protestu firmy PKS Elbląg, został on oddalony. W przyszłym 

roku, jeżeli umowa zostanie podpisana dowozy będzie wykonywała firma Marian 

Kaczmarek;   

36. Spotkania z mieszkańcami gminy w sprawie skarg i wniosków. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są zapytania do 

przedłożonego sprawozdania. 

 

Radna Magdalena Haftkowska – poprosiła o rozszerzenie punktu dotyczącego zejść na 

plażę, spotkania z projektantem. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski – wyjaśnił, że kwestia techniczna samych zejść, 

ukształtowania terenu była już wcześniej uzgadniana z Urzędem Morskim. Spotkanie 

dotyczyło usadowienia infrastruktury, która będzie doprowadzała media przy tych zejściach,  

a dokładnie chodzi o przepompownie ścieków, które będą usadowione na plażach. 

 

Radna Magdalena Haftkowska – czyli będzie to związane z nową dokumentacją.  

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski – jest robiona nowa dokumentacja na zejścia 

przyplażowe, zgodnie z wytycznymi Urzędu Morskiego. Poprzednia koncepcja, która była i 

poprzednia dokumentacja, tak jak Państwo pamiętacie sprawa zakończyła się w sądzie 

naliczeniem kar i wypłatą odszkodowania ze strony wykonawcy zamówienia. 
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Radny Mariusz Ogrodowski – zapytał czy w tej dokumentacji jest uwzględniona kwestia 

ciągów technologicznych oprócz umieszczenia tam przepompowni. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski – wyjaśnił, że są to media, zasilanie energetyczne, woda 

i kanalizacja. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zapytał czy docelowo na przyszłość może projektanci 

zaprojektowali pozostawienie jednego wolnego tunelu.  

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski – odpowiedział, że to wszystko, o czym mówi Radny 

będzie w kanałach technologicznych, będzie można przyszłościowo dostarczyć czy przewód 

światłowodowy do kamer czy też innego urządzenia. 

 

Więcej zapytań do informacji z pracy Wójta nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7 Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji 

Stałych Rady Gminy o pracy miedzy Sesjami. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska wniosła o przedstawienie informacji przez 

Przewodniczące Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska przedstawiła informację o 

pracy Komisji ds. Budżetu: 

 

1. 29.09.2017 – udział w szkoleniu „Narzędzia współpracy z samorządem” w 

Europejskie Centrum Solidarności w Gdańsku, którego organizatorem była Fundacja 

im. Stefana Batorego, 

2. 30.09.2017 – udział w dwudniowych warsztatach dotyczących zagrożenia wyciekiem 

ropy naftowej na Bałtyku, organizowanym przez Fundację WWF Polska, 

3. 17.10.2017 – udział w XXXV Sesji Rady Gminy Stegna zwołanej w trybie 

nadzwyczajnym, 

4. 21.10.2017 – udział w imprezie na zakończenie sezonu żeglarskiego w marinie w 

Kątach Rybackich, 

5. 12.11.2017 – pomoc i udział w organizacji III Jesiennego Morsowania w Kątach 

Rybackich, z którego dochód przeznaczony był na pomoc finansową chorego Pawełka 

z Jantaru, 

6. 16-18.11.2017 -  udział w zjeździe XIII edycja Programu Liderzy PAFW, 

7. 21.11.2017 – udział w szkoleniu prowadzonym przez Pana Szymona Osowskiego, 

prezesa Stowarzyszenia Sieć Obywatelska – Watchdog Polska, 

8. 21.11.2017 – udział w spotkaniu Klubu Obywatelskiego w Żuławskim Parku 

Historycznym w Nowym Dworze Gdańskim, 

9. 28.11.2017 – zwołanie i udział w posiedzeniu Komisji ds. Budżetu, 

10.  oraz bardzo intensywna praca i spotkania przy ogólnopolskim programie Szlachetna 

Paczka.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska przedstawiła 

informację o pracy Komisji ds. Społecznych: 

 

1. 28.09.2017 – udział w XXXIV Sesji Rady Gminy Stegna, 

2. 09.10.2017 – posiedzenie Komisji ds. Społecznych – sprawy bieżące, 

3. 17.10.2017 – udział w XXXV nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Stegna, 
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4. 21.10.2017 – udział w obchodach Dnia Seniora w Bronowie, 

5. 23.11.2017 - posiedzenie Komisji ds. Społecznych – sprawy bieżące, 

6. 28.11.2017 – posiedzenie Komisji ds. Społecznych – opiniowanie projektów uchwał. 
 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Radny Adam Doliński przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej:  

 

1. 28.09.2017 – udział w XXXIV Sesji Rady Gminy Stegna, 

2. 17.10.2017 – udział w XXXV nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Stegna, 

3. 26.10.2017 – posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 

4. 16.11.2017 – spotkanie z Zarządem CWŻ w Nowym Dworze Gdańskim. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska przedstawiła informację o pracy  

Przewodniczącej Rady oraz swojej w okresie między sesjami: 
 

1. Podpisanie podjętych uchwał podczas poprzedniej sesji rady Gminy.  

2. Udzielenie wywiadu nt. współpracy organizacji pozarządowych i samorządów dla 

Akademii Filantropii w Polsce. 

3. Udział w mszy świętej za Ojczyznę oraz uroczystym przemarszu z okazji Święta 

Niepodległości w Mikoszewie. 

4. Udział w szkoleniu w sprawie funduszu sołeckiego – szkolenie zorganizowane w 

ramach akcji „Masz głos, masz wybór”. 

5. Udział w spotkaniach Szlachetnej Paczki, przygotowanie się do finału, który odbędzie 

się 9-10.12.2017 r. 

6. Spotkania z mieszkańcami gminy i rozmowy o bieżących potrzebach mieszkańców. 

7. Podpisanie zaproszeń i zawiadomień o obecnej Sesji Rady Gminy.  

 

Ad. Pkt. Nr 8. Informacja na temat stanu oświaty w roku szkolnym 2016/2017 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska poinformowała, że informacja została 

Radnym przekazana.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Radna Gabriela Danelska nie wie czy to w tym punkcie, ale chciałaby się dowiedzieć jak 

wygląda sytuacja po reformie w placówkach oświatowych.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady wyjaśniła, że jeżeli pytanie nie dotyczy przedłożonej informacji 

i wychodzi poza jej zakres to będzie możliwość zadania go w punkcie wolne wnioski. 

 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. Pkt. Nr 9. Informacja z pracy Gminnego Ośrodka Kultury, świetlic wiejskich  

i bibliotek. 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska poinformowała, że informacja została 

Radnym przekazana.  Zapytała czy informacja wymaga dodatkowego wyjaśnienia. 

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10. Informacja Wójta Gminy oraz Przewodniczącej Rady Gminy dotycząca 

złożonych oświadczeń majątkowych za 2016 rok. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska przedstawiła informację dotyczącą złożonych oświadczeń 

majątkowych przez pracowników Urzędu Gminy oraz kierowników jednostek podległych i 

innych do tego zobowiązanych (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska przedstawiła informację dotyczącą 

złożonych oświadczeń majątkowych przez Radnych Gminy (informacja stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

Ad. pkt Nr. 11.1. projekt uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi przy  

ul. Powstańców Warszawy w miejscowości Stegna 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały oraz poddała go pod głosowanie. 

 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/285/2017 

w sprawie nadania nazwy skwerowi przy ul. Powstańców Warszawy  

w miejscowości Stegna  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Powiatu Nowodworskiego Roman Pawłowski poprosił o przedstawienie, kim był 

Bernard Filarskie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przez przedstawicieli Drużyny 

Harcerskiej, którzy między innymi wystąpili z wnioskiem o nadanie tej nazwy. 

 

Przedstawicielka Stegieńskiej Drużyny Harcerskiej "Sztorm" im. Bernarda Filarskiego 

wyjaśniła, że Bernard Filarski był przedstawicielem Polonii Gdańskiej. Większość swojego 

życia spędził na terenie Wolnego Miasta Gdańska, głównie w Gdańsku, natomiast swoją 

działalności objął również nasz teren. Między innymi wspierał działalność młodzieży. 

Współzałożyciel harcerstwa na ziemiach Wolnego Miasta Gdańsk. Działacz wielu kół 

polonijnych, jak również przewodniczy wielu takich organizacji. Za swoją działalność już 

pierwszym transportem trafił do obozu Stutthof, jako jeden z pierwszych więźniów w gronie 

najwybitniejszych przedstawicieli Polonii Gdańskiej. W czasie egzekucji marcowej w roku 

1940 został rozstrzelany niedaleko szkoły w Stegnie, w stegieńskim lesie, gdzie znajduje się 

miejsce upamiętniające to wydarzenie. Harcerze ze Stegieńskiej Drużyny „Sztorm” od wielu 

lat opiekują się tym miejscem. Ponadto utrzymywany jest kontakt z rodziną Bernarda 

Filarskiego. Uważa, że ta osoba wyjątkowo zasługuję na to, aby upamiętnić ją w ten sposób, 

nadając jego imieniem nazwę skwerowi przy szkole w Stegnie.  
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Ad. pkt Nr. 11.2. projekt uchwały w sprawie zmiany oznaczenia taksonomicznego oraz 

zniesienia formy ochrony prawnej drzewa uznanego za pomnik przyrody 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/286/2017 

w sprawie zmiany oznaczenia taksonomicznego oraz zniesienia formy ochrony 

prawnej drzewa uznanego za pomnik przyrody 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.3 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stegna 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/287/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.4. projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji 

projektu o wstępnym tytule „Rowerem bez granic - rozwój turystyki w obszarze 

transgranicznym w oparciu o turystykę aktywną w tym turystykę rowerową” w ramach 

Programu Współpracy Transgranicznej Polska-Rosja 2014-2020 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radna Gabriela Danelska – zapytała, co zakłada projekt, czy tylko oznaczenie ścieżki czy 

zmianę nawierzchni, czy jakaś infrastruktura towarzysząca. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska wyjaśniła, że projekt zakłada utworzenie nawierzchni na wale od 

miejscowości Mikoszewo do Drewnicy oraz zejście przy byłej stacji poboru wody. 

Nawierzchnia ma być utwardzona. Liderem projektu jest Marszałek Województwa 

Pomorskiego, który wystąpił z tą inicjatywą. Jest to faza rozmów i przygotowań wstępnych. 
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Wiadome jest, że od przyszłego roku zmienia się wiele ustaw. Projekt uchwały jest na razie 

wolą do przystąpienia do realizacji projektu inwestycyjnego.  

 

Radna Gabriela Danelska – na dzień dzisiejszy nie wiadomo, czy to będą płyty czy 

kruszywo.  
 

Wójt Gminy Ewa Dąbska – na dzień dzisiejszy jeszcze nie jest wiadomo, zostanie zlecone 

wykonanie dokumentacji technicznej, która określi szczegółowo nawierzchnię.   
 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/288/2017 

w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu o wstępnym tytule „Rowerem 

bez granic - rozwój turystyki w obszarze transgranicznym w oparciu o turystykę aktywną w tym 

turystykę rowerową” w ramach Programu Współpracy Transgranicznej Polska-Rosja 2014-

2020 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.5. projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek nr 194/15, 194/16  

w miejscowości Mikoszewo 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/289/2017 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 194/15, 194/16 w miejscowości Mikoszewo 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.6. projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek nr 136/1, 136/2  

w miejscowości Jantar 

 

Wiceprzewodnicząca Rady zapytała czy są jakieś uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. 

 

Radna Gabriela Danelska zastanawia się czy ta uchwała nie stworzy furtki, iż na tym terenie 

powstaną takie apartamenty typu „Bursztynowe Osiedle”, z tego się orientuje były protesty 

mieszkańców, iż nie chcą takich apartamentów.  
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Wójt Gminy Ewa Dąbska – zdziwiła się, że jest tyle kontrowersji w stosunku do tego 

projektu uchwały, jeżeli chodzi o miejscowość Jantar. Plan Zagospodarowania 

Przestrzennego miejscowości Jantar został uchwalony w 2014 roku, obowiązuje dopiero od 3 

lat. Wolą mieszkańców było ujęcie pewnych zadań, które w tej chwili są realizowane.  

Faktycznie wpłynął wniosek od Radnej Jolanty Kwiatkowskiej oraz od mieszkańców 

Sołectwa wniosek o zmianę, ale do Studium Uwarunkowań, nie do planu, aby nie 

uwzględniać apartamentowców. Projekt uchwały dotyczy fragmentu terenu, który w 

większości jest zainwestowany, dotyczy to byłego O.W. Wiking. Jak wynika ze złożonego 

wniosku właściciel zamierza prowadzić tam działalność zarówno pensjonatową jak również 

uzupełnienie istniejącej zabudowy i prowadzonej działalności o formę apartamentowców. 

Teren ten leży w kompleksie, gdzie są zlokalizowane tego typu obiekty.  

Chciałaby podkreślić, że projekt uchwały, tak zarówno w uchwale poprzedniej dotyczy 

ustalenia zakresu, którym ma być objęty plan. Szczegółowe uwarunkowania, które będą 

wynikały z funkcji zagospodarowania terenu będą wynikały z tego, w jaki sposób architekt – 

urbanista określi tę zabudowę, jak również od innych wytycznych jednostek, które mają na to 

wpływ.  

Na każdym etapie tworzenia planu będzie możliwość wglądu, plan będzie wyłożony, będzie 

możliwość składania wniosków.     

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały oraz poddała go pod głosowanie. 

 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 7 radnych, 1 radny głosował 

przeciw, 4 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/290/2017 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 136/1, 136/2 w miejscowości Jantar  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.7. projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Jantarze w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Jantarze 

 

Wiceprzewodnicząca Rady zapytała czy są jakieś uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały oraz poddała go pod głosowanie. 

 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/291/2017 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Jantarze w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Jantarze 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 11.8. projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Drewnicy w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Drewnicy 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/292/2017 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Drewnicy w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Drewnicy 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.9. projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół w Stegnie 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/293/2017 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Stegnie 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.10. projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół w Tujsku 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/294/2017 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Tujsku 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 11.11. projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców 

Gminy Stegna 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do Radnych z prośbą o nieodczytywanie pełnej 

treści uchwały. Projekty Uchwał były zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej, 

każdy zainteresowany miał możliwość zapoznania się z nimi.   

Wniosek poparło 12 Radnych. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady częściowo odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie pełną jego treść. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/295/2017 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.12. projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowe 

warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich 

pobierania 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do Radnych z prośbą o nieodczytywanie pełnej 

treści uchwały. 

Wniosek poparło 12 Radnych. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady częściowo odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie pełną jego treść. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/296/2017 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowe warunki częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 11.13. projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców 

Gminy Stegna 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do Radnych z prośbą o nieodczytywanie pełnej 

treści uchwały. 

Wniosek poparło 12 Radnych. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady częściowo odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie pełną jego treść. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/297/2017 

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku  

dla osób bezdomnych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.14. projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

Gminy Stegna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2018r. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/298/2017 

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Stegna z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018r. 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 11.15. projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania 

dotychczasowych taryf dla zbiorowego odprowadzenia ścieków dla Gminy Stegna 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/299/2017 

w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego 

odprowadzenia ścieków dla Gminy Stegna 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.16. projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Stegna 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/300/2017 

w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

na terenie Gminy Stegna 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.17. projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do Radnych z prośbą o nieodczytywanie pełnej 

treści uchwały. 

Wniosek poparło 11 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady częściowo odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie pełną jego treść. 
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Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 1 radny głosował 

przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/301/2017 

w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.18. projekt uchwały w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się do Radnych z prośbą o nieodczytywanie pełnej 

treści uchwały. 

Wniosek poparło 11 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady częściowo odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie pełną jego treść. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, 1 radny głosował 

przeciw, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/302/2017 

w sprawie stawek podatku od środków transportowych 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.19. projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/102/2015 Rady 

Gminy Stegna z dnia 30 listopada 2015 r.  w sprawie wzorów formularzy informacji 

i deklaracji na podatek od nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/303/2017 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/102/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 30 listopada 

2015 r.  w sprawie wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od 

nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 11.20. projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/186/2016 Rady 

Gminy Stegna z dnia 27 października 2016r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Stegna do realizacji 

na 2017r. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny głosował 

przeciw. 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/304/2017 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/186/2016 Rady Gminy Stegna  z dnia 

27 października 2016r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Stegna do realizacji na 2017r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.21. projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych do realizacji na 2018 r. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 3 radnych 

głosowało przeciw. 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/305/2017 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych do realizacji na 2018 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.22. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny głosował 

przeciw. 
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Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/306/2017 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 11.22. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/208/2016 Rady 

Gminy Stegna z dnia 15 grudnia 2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2017-2030 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny głosował 

przeciw. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVI/307/2017 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/208/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 15 grudnia 

2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2017-2030 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Interpelacja Radnej Gabrieli Danelskiej została złożona na piśmie i w takiej formie zostanie 

udzielona odpowiedź. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska odnośnie zapytania Radnego Zygmunta Flejszar, wyjaśniła, że 

doszło do sytuacji, iż część mieszkańców miejscowości Drewnica była bez wody. W dniu 

wczorajszym odbyła rozmowę z Prezesem Centralnego Wodociągu Żuławskiego i miała 

wczoraj zostać wysłana ekipa, która wykona bajpas, który umożliwi mieszkańcom dostęp do 

wody. 

 

Wiceprezes CWŻ Roman Pawłowski – wyjaśnił, że awaria będzie niwelowana w przyszłym 

tygodniu. Obecnie woda dostarczana jest do tych mieszkańców na podstawie tzw. niepisanej 

umowy z właścicielem tej nieszczęsnej sieci wodociągowej. Sieć ta gdzie indziej biegła gdzie 

indziej jest na mapach. Jest to jeden z wielu przypadków, gdzie budowano coś w czynie 

społecznym. CWŻ ma podpisaną umowę z wykonawcą przewiertów, firma w tym tygodniu 

będzie wykonywać prace w Nowym Dworze Gdańskim. Możliwe jest, że prace w Drewnicy 

mogłyby być wykonane już w piątek, ale najprawdopodobniej w poniedziałek – wtorek 

będzie to realizowane. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska dodała, że tak się składa, że niebyło inwentaryzacji sieci 

budowanych wiele lat temu, stąd być może CWŻ nie ma ich dokładnego przebiegu, dlatego 

często napotyka się czy przy realizacji inwestycji czy innych działaniach z sytuacjami, które 

spowodują, że kilka rodzin pozostaje odciętych od wody. Po wielu interwencjach,  

a szczególnie Radnego Flejszara, którego dotknęła ta sytuacja, doszło do porozumienia  

z mieszkańcem, przez którego ta sytuacja wynikła. Tak jak powiedział Wiceprezes woda do 

wszystkich jest dostarczana, z tym, że uzyskała informację w dniu wczorajszym, że awaria 
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miała być naprawiona wczoraj. Zwracając się do Wiceprezesa CWŻ zapytała czy na pewno 

ten odwiert zostanie wykonany w przyszłym tygodniu, a być może nawet w ten piątek. 

 

Wiceprezes CWŻ Roman Pawłowski – odpowiedział, że w tym tygodniu ekipa wykonuje 

przewiert pod ul. Warszawską w Nowym Dworze Gdańskim, po zakończeniu ekipa trafi do 

Drewnicy. Będzie to wykonywane przewiertem sterowanym. W dalszym etapie, kiedy będzie 

realizowany projekt „Kajakiem przez pomorze” zostanie wymieniona cała sieć na tym 

odcinku.  

 

Radny Zygmunt Flejszar - problem dotyczy ulicy Lipowej w Drewnicy. Problem polega na 

tym, że rury wodociągowe, którymi zarządza CWŻ przebiegają przez piwnicę jednego z 

mieszkańców. Został on poinformowany, że woda na ul. Lipową przebiega wzdłuż chodnika i 

mając 2 awarie odciął te rury, miało to miejsce 15.11.2017 r.  

16.11.2017 r. po interwencji w CWŻ i Wójt Gminy po wspólnych uzgodnieniach okazało się, 

że zostanie wykonany tzw. bajpas, aby ominąć ten budynek. Mieszkańcy zgłaszają mu 

zaniepokojenie czy pozostaną bez wody na okres świąteczny. Były zapewnienia, że do końca 

miesiąca awaria zostanie usunięta. Dziwi go wypowiedź Wiceprezesa CWŻ, że firma nie wie 

jak biednie sieć wodna w Drewnicy, ponieważ przejęła ją 40 lat temu, pobiera opłaty i nie wie 

gdzie są rury, jest to trochę śmieszne.  

  

Wiceprezes CWŻ Roman Pawłowski – radny widział mapy, w których posiadaniu jest CWŻ 

i ta sieć wodociągowa idzie przez skraj działki mieszkańca, natomiast nikt nie wiedział o tym, 

że ta sieć idzie przez budynek. Na mapach wygląda to zupełnie inaczej, jak dzisiaj CWŻ ma 

stwierdzić, skoro było to budowane w latach 60 w czynie społecznym. Podobne sytuację są 

również na terenie innych miejscowości.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska poinformowała, iż osoby, które chcą 

zabrać głos w punkcie „Wolne wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza 

obrad Radnej Anny Małek i wpisały się na listę mówców. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

Ad. pkt Nr. 11. Wolne wnioski i informacje.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady wznowiła obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Stegna.  

Obecnych 12 Radnych. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – pytanie dotyczy kwestii, która szczególnie poruszana była 

przez dwóch Dyrektorów szkół, w Jantarze i Mikoszewie, iż po decyzjach jakie chcą podjąć 

bądź podejmą Radni w sprawie szkół dojdzie do drastycznych kwestii takich jak między 

innymi zwolnienia nauczycieli. Chciałby, aby dyrektorki przedstawiły Radzie czy 

rzeczywiście stało się tak jak było to przedstawiane w momencie podejmowania przez Radę 

decyzję. Czy rzeczywistości odbyło się to łagodniej niż było przedstawione w czarnym 

scenariuszu. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mikoszewie Katarzyna Janowska – jeżeli chodzi o 

szkołę w Mikoszewie te obawy nadal są. Wygaszenie Gimnazjum będzie trwało jeszcze dwa 

lata. Proces ubywania godzin będzie postępujący. W stosunku do obecnego roku szkolnego 

zwolnień wprost nie ma, natomiast bardzo duża grupa nauczycieli pracuje w połączonych 

etatach lub w uzupełnieniu etatu z innymi szkołami bądź po prostu podejmuje inne etaty w 

innych szkołach. Dzieje się tak, ponieważ reforma wprowadza do szkół podstawowych w 
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klasie 7 i 8 przedmioty chemii, fizyki, geografii oraz biologii. Nauczyciele przedmiotowi, 

którzy byli zatrudnieniu w gimnazjum na dziś jest potrzeba zatrudnienia ich w 

podstawówkach. W szkołach gdzie utworzone są tylko jedne odziały taki nauczyciel 

przepracuje 4 godziny, czyli tak naprawdę jeszcze nie wypracuje w przedmiocie swojego 

etatu pracując nawet we wszystkich szkołach w gminie. Docelowo te zwolnienia i tak będą, 

natomiast bardziej obawia się, że nauczyciele sami będą rezygnować. Nie jest łatwo 

przedmiotowemu nauczycielowi przekwalifikować się na nauczanie wczesno-szkolne czy też 

nauczanie na poziomie niższym.  

W tym roku szkolnym zatrudniony został nauczyciel nauczania wczesno-szkolnego, ponieważ 

takiego nie był zasobach kadrowych, natomiast musiała zrezygnować z zatrudnienia 

polonisty, która znalazła zatrudnienie w innej szkole. Na dzień dzisiejszy w szkole  

w Mikoszewie zatrudnionych jest tylko 7 nauczycieli, wszyscy inni mają stosunek pracy  

w różnej formie w innych szkołach.  

Na dzisiaj sytuacja jest taka, że jeżeli ktokolwiek przyniesie zwolnienie lekarskie to nie ma 

kto pójść na zastępstwo, tylko wszystkie zastępstwa bierze Dyrektor. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – zapytał czy fakt, iż nauczyciele jeżdżą ze szkoły do szkoły 

wpływa negatywnie na poziom nauczania.  

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mikoszewie Katarzyna Janowska – jeżeli chodzi o 

poziom nauczanie to nie wypowie się w tej chwili na to trzeba czasu, aby to zweryfikować. 

Natomiast, co do dostępności nauczyciela to oczywiście, że tak i to nie tylko w szkole w 

Mikoszewie, ale i w każdej szkole.   

 

Radny Mariusz Ogrodowski – rozumie, że na chwilę obecną nic się nie zmieniło, ma to 

dopiero nastąpić. Zmieniło się to, że nauczyciele zaczęli uczyć w więcej niż jednej placówce, 

uzupełniając etaty. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mikoszewie Katarzyna Janowska – zmieniło się to, 

ponieważ do tej pory nie było w danej szkole przedmiotowych nauczycieli. 

Dostępność do nauczyciela jest bardzo ograniczona, dyspozycyjność również. Podjęcie 

stosunku pracy w kilku szkołach powoduje konieczność spełnienia obowiązków 

wynikających z pracy szkoły, zadań szkoły, czyli uczestniczenia w zebraniach z rodzicami, 

organizowaniu czasu pozalekcyjnego uczniom, uczestniczenia w Radach Pedagogicznych. 

Dla nauczycieli jest to większe obciążenie. 

 

Radny Mariusz Ogrodowski – nie zgodzi się ze stwierdzeniem co do dostępności 

nauczycieli. Skoro nauczyciel pracował 8 godzin to tyle był dostępny, teraz pracuje 4 i po 

nich wyjeżdża to również dostępny jest tylko w godzinach swojej pracy. Zapytał czy 

nauczyciele dobrowolnie siedzieli i mieli czas zostać po zajęciach i byli dostępni dla 

rodziców, dla uczniów, a teraz tego nie ma ? 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mikoszewie Katarzyna Janowska – wyjaśniła, że jeżeli 

chodzi o dostępność nauczyciela na potrzeby rodzica czy ucznia, była zupełnie inaczej 

zorganizowana i w tej kwestii nic się nie zmieniło. W kwestii dostępności, o której wcześniej 

mówiła dotyczy ona ewentualnych zastępstw na czas zwolnień lekarskich.  

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jantarze Joanna Stachowska – na zapytanie Radnego 

odnośnie zwolnień nauczycieli wyjaśniła, że szkole tej nie groził ten proceder, ponieważ 

szkoła z 6 letniej stała się 8 letnią szkołą podstawową. Problem stanowiło znalezienie 
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nauczycieli przedmiotowych chemii, geografii, fizyki i biologii. Posiłkuje się nauczycielami 

ze szkoły w Mikoszewie oraz w Tujsku. Kwestia ta została prawidłowo zorganizowana.  

 

Radny Mariusz Ogrodowski – przypuszcza, że gdyby Rada inaczej podjęła uchwały 

„oświatowe” sytuacja mogłaby być odwrotna, zadowolona mogła być dyrekcja szkoły w 

Mikoszewie natomiast dyrekcja z Jantaru mogłaby narzekać.    

 

Radna Gabriela Danelska – zwracając się do Dyrektorek szkół w Jantarze i Mikoszewie 

zadała pytanie dotyczące dostosowania sal lekcyjnych w gimnazjum do klas młodszych, jak 

to wyszło, czego brakuje, oraz czy sale przedmiotowe w szkole w Jantarze są już całkowicie 

wyposażone. Jak wygląda kwestia małych ilościowo klas w szkole w Jantarze. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mikoszewie Katarzyna Janowska – z założenia nie było 

to łatwe przedsięwzięcie. Zaplecze zostało przystosowane dla potrzeb nauczania 

wczesnoszkolnego. 

Jedyne, czego jej brakuje to rówieśników dla maluchów, mając klasę pierwszą, brakuje 

drugiej i trzeciej.  

Nie słyszy czy są jakieś skargi czy zaniepokojenia rodziców w temacie złego przygotowania 

się szkoły. Uważa, że szkoła jest dobrze wyposażona. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jantarze Joanna Stachowska – w kwestii wyposażenia 

przedmiotowej sali dydaktycznej, której nie było sporo materiałów szkoła otrzymała w 

ramach projektu „Szkoła talentów”, przeznaczone zostały na ten również środki własne z 

budżetu szkoły. W chwili obecnej są to po 2 godziny biologii, chemii, fizyki i geografii.  

Sala jest wyposażona zgodnie z podstawą programową.  

Odnośnie kwestii liczebności dzieci jest taka sytuacja, że jest 2 dzieci w klasie 6 i 5 dzieci w 

klasie 7. Praca w takich klasach jest nauczaniem indywidualnym. Niektóre zajęcia są 

połączone zgodnie z arkuszem organizacyjnym.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Stegna 

zamknęła XXXVI Sesję Rady Gminy. 
 

 

Nagranie video z obrad sesji dostępne na stronie: 
 
http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/17548,zmiana-podatkow-awaria-w-drewnicy-i-

system-edukacj 

 

 

 

Protokół sporządziła:      Wiceprzewodnicząca Rady 

Małgorzata Furman 

       (-) Brygida Drągowska
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